
استاندار کرمان با انتقاد از استخدام زیاد در دستگاه 
های دولتی اظهار کرد: تشکیلات تنبل، بی انگیزه 
با لشکری از کارمندان بیکار حاصل استخدام های 
زیاد در دستگاه های دولتی است و به نظر بنده با 

لشکری از کارمندان بیکار در جوامع مواجه هستیم. 
علــی زینــی ونــد در آییــن افتتاح خانه تشــکل های 
مردم نهاد )سمن سرا( استان کرمان ضمن تشکر 
از نمایندگان سمن های استان و بیان اینکه ادامه 

ضرورت فعالیت تشکل ها برکسی پوشیده نیست 
و گفت: کســانی که فهم و دانش درســتی از اداره 
کشــور و ضــرورت مشــارکت های اجتماعی کشــور 
نداشته باشند نقش تشکل ها را کمرنگ می بینند.

با لشکری از کارمندان بیکار 
مواجه هستیم
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 مدیر روابط عمومی 
شرکت توزیع برق جنوب کرمان مطرح کرد

هشدار به استفاده کنندگان 
 غیرمجاز برق 

در استخراج رمز ارزها
مدیــر دفتــر روابط عمومی شــرکت توزیع نیروی برق 
جنــوب کرمــان در خصــوص اســتفاده غیــر مجــاز از 
رمزارزها،گفت: استفاده از ماینرهای استخراج کننده 
رمزارزها به خصوص بیت کوین به صورت غیر مجاز، 
سبب آسیب رساندن و خسارات هنگفت به شبکه 

برق می شود.
مهرداد محسنی تکلو تصریح کرد: طبق دستورالعمل 
های مربوطه، متخلفان این حوزه به جرایم و خسارات 
ســنگین محکــوم و هــم زمــان بــه مراجــع قضایی نیز 
معرفی می گردند که در آنجا جرائم دیگری را بایستی 

پرداخت نمایند.
وی خاطرنشان کرد: رمز ارزی که مجوزهای لازم برای 
تاســیس و بهــره بــرداری را از وزارت صمــت دریافــت 
نکــرده باشــد و یــا بــه صــورت غیــر مجاز از بــرق برای 
استخراج استفاده کند، رمزارز غیر مجاز نامیده می 
شود و تا کنون ۲۳۰۰ مرکز استخراج غیر مجاز با ۷۵ 
هزار دستگاه در سطح کشور شناسایی شده اند که 
ایــن مراکــز در مجمــوع حدود ۳۳۰مــگاوات برق را به 

صورت غیر مجاز مصرف می نمودند.
مدیر دفتر روابط عمومی این شرکت، تبعات و جریمه 
های استفاده غیر مجاز از رمزارزها را برشمرد و گفت: 
افزایش احتمال نوســان ولتاژ و خاموشــی به ویژه در 
ســاعات پیــک مصرف بــرق، وارد کردن خســارات به 
تجهیــزات صنعــت بــرق و افزایش احتمال خاموشــی 
های فراگیر، اســتفاده از یارانه متعلق به آحاد مردم 
برای کســب ســود توســط عده ای اندک و ســودجو، 
وارد کردن خسارت به دستگاه های الکتریکی و برقی 
همســایگان بــه دلیل افت شــاخص هــای فنی برق، 
آســیب رســاندن بــه امــوال عمومــی و تضییع حقوق 
ســایر مشــترکان، ریسک کشف توسط شرکت های 
بــرق و نیــروی انتظامــی و ضبط امــوال و اخذ جریمه 
های چند برابر تعرفه و سودهای کوتاه مدت استخراج 
رمزارز، آســیب رســاندن به اقتصاد کشور با افزایش 
بیــکاری، تعطیلــی صنایــع و کشــاورزی و کســب و 
کارهای مولد از جمله تبعات قانونی و آســیب هایی 
اســت که گریبانگیر جامعه، مشــترکین و حتی خود 

شخص خواهد شد.
وی در ادامــه، تصریــح کــرد: در مقابــل افــراد علاقــه 
منــد بــه اســتخراج رمز ارز بعد از اخــذ مجوزهای لازم 
نسبت به تاسیس و بهره برداری این رمزارزها اقدام 
نماینــد و از مزایــا و حمایــت ویژه شــرکت های توزیع 

بهره مند گردند.
این مقام مســئول، اضافه کرد: پرداخت هزینه برق 
به قیمت برق صادراتی و کمک به توسعه شبکه برق 
کشور، تلاش وزارت نیرو برای تامین برق مورد نیاز رمز 
ارزها با تعرفه های تعیین شده، مشارکت در برنامه 
های پاسخگویی بار صنعت برق، تخفیف تا سقف ۲۰  
درصدی بهای برق دریافتی از سطوح ولتاژ ۶۳ تا ۳۰۰ 
کیلو ولت، تخفیف ۱۵ درصدی اســتخراج رمز ارز در 
صورت اتصال برق مصرفی به اســتخرهای استخراج 
داخل کشور، تخفیف ۵۰ درصدی بهای برق مصرفی 
در هشت ماه از سال که در آن ها محدودیت تامین 
بــرق وجــود نــدارد؛ درآمــد یک میلیــارد یورویــی برای 
اقتصــاد کشــور، خرید برق تولیــدی به نرخ تضمینی 
در صــورت خامــوش بــودن مراکز اســتخراج رمزارز در 
یــک دوره خــاص، امکان تامین بــرق از نیروگاه های 
تجدیدپذیــر موجــود و یــا جدیــد بــا قیمــت مناســب 
و اقتصــادی؛ حمایــت از مشــترکین جهــت دریافــت 
مجوزهای لازم از طریق مولدهای حرارتی جدید گوشه 
ای از مشوق و مزایایی است که در صورت استخراج 

مجاز به صاحبان این کسب و کار تعلق می گیرد.
وی با اشــاره به اینکه مشــارکت مردم در شناســایی 
مراکز غیر مجاز و استخراج رمزارزها در استان، یکی 
از بهترین و عملیاتی ترین شیوه های ممکن است، 
گفت: افرادی که مراکز غیرمجاز را معرفی می کنند، 

پاداش خواهند گرفت.
مدیــر دفتــر روابط عمومی شــرکت توزیع نیروی برق 
جنوب استان کرمان با تاکید بر اینکه اطلاعات  هم 
استانی هایی که گزارش مراکز غیر مجاز را ارائه می 
دهنــد، محرمانــه و پیگیــری هــا نیــز محرمانــه انجــام 

خواهد شد.
وی افــزود: عــلاوه بــر اینکه مراکز غیرمجــاز رمز ارزها 
پلمپ و اشتراک برق آن ها قطع و دستگاه های غیر 
مجاز ایشان جمع آوری می گردد به مراکز قضایی نیز 
معرفی خواهند شد و دارندگان این کسب و کار دیگر 

نمی توانند با صنعت برق همکاری داشته باشند.
وی همچنیــن بــا بیان اینکه بهای برق مصرفی مراکز 
غیرمجــاز از زمــان آغاز فعالیت با نــرخ برق صادراتی 
انجام خواهد شــد، بیان نمود: هزینه خسارت وارده 
که توســط این افراد به صنعت برق وارد شــده است 

از آن ها اخذ خواهد شد
محســنی در ادامه افزود: به نظر ما ریســک و جرایم 
ســنگین اســتفاده غیــر مجــاز از بــرق جهــت ماینرها 
اینقــدر زیــاد مــی باشــد که مشــترکین و مــردم عزیز 
بــه خصــوص جوانــان حتــی تصــور اســتفاده از آن را 
بــه ذهــن خــود راه ندهند چرا که غیر از جرائم ســبب 
ایجاد ســوابق کیفری و مالی نیز در سیســتم قضایی 

برای آنان می گردد.
محسنی مصرف برق هر دستگاه ماینر استخراج رمز 
ارز را معادل یک کولرگازی و ۱۵ عدد یخچال خواند و 
تاکید کرد: مراکز اســتخراج رمز ارز مصرف برق را به 
شدت افزایش می دهد و با توجه به کمبود نزولات 
آســمانی و تولیــد کــم بــرق ســبب برهم خــوردن تراز 

تولید خواهد شد.

توسط دادگستری استان کرمان صورت گرفت

حل مشکلات یک کارخانه 
تولیدی کرمان با 750 کارگر

در نشســت ســتاد اســتانی اجرای کلی سیاســت های 
اقتصــاد مقاومتــی در ابعــاد حقوقــی و قضایــی کرمان 
مشــکلات یــک واحد تولیــدی در زمینه اخذ مجوزهای 
لازم جهــت واردات ماشــین آلات حفــاری بــا پیگیــری 
ســازمان  مســاعد  نظــر  براســاس  و  کل  دادگســتری 
صمت اســتان حل و زمینه تداوم اشــتغال ۷۵۰ کارگر 

فراهم شد.
یدالله موحد رییس کل دادگســتری اســتان کرمان در 
ایــن نشســت اظهــار کــرد: در صــدد باز کــردن گره ها 
و قفــل هــای موجــود در مســیر کار واحدهــای تولیدی 
هســتیم و در ایــن راســتا لازم اســت در کنــار ســتاد 
اســتانی اجــرای کلی سیاســت های اقتصــاد مقاومتی 
کارگروه های زیرمجموعه به بررسی موضوعات و تعیین 

راهکارهای حل مشکلات واحدها بپردازند.
وی افــزود: در این نشســت ضــرب الاجل دو هفته ای 
برای تعیین تکلیف واحد تولید پنل های خورشیدی در 

کرمان تعیین شد.
موحد تصریح کرد: در این نشست مشکلات یک واحد 
تولیدی و معدنی در زمینه احیای پروانه اکتشاف معدن 
به دلیل موارد خارج از ید نیز بررسی و مصوبات لازم 

برای حل مشکلات این واحد تولیدی تصویب شد.

شهردار کرمان تشریح کرد

ساخت واحدهای مسکن 
 اقدام ملی در محل تجمع 

آب های سطحی کرمان
در زمستان سال ۹۷ طرح مسکن ملی مطرح شد. این 
طرح شامل ساخت ۴۰۰ هزار واحد مسکونی است که 

می بایست تا پایان دولت به اتمام می رسید.
پیش بینی شــده بود ۲۰۰ هزار واحد آن در شــهرهای 
جدید و با مشــارکت بخش خصوصی، ۱۰۰ هزار واحد 
در بافت فرسوده و توسط شرکت بازآفرینی شهری و 
۱۰۰ هزار واحد توســط بنیاد مســکن انقلاب اســلامی 

ساخته شود.
اما اجرای این طرح در شهر کرمان با مشکل نبود زمین 
مناســب مواجه شــد و مکان هایی در ابتدا پیشــنهاد 
داده شــد که شــرکت آب و فاضلاب اســتان کرمان به 
دلیل عدم امکان آبرسانی به آنها، با اراضی پیشنهادی 

مخالفت کرد.
اکنــون قطعه زمینی تحت عنــوان "گوراب بلدالامین" 
توســط ســتاد اجرایــی فرمــان امام برای احــداث ۳۸۰۰ 
واحد در اختیار طرح اقدام ملی گذاشــته شــده که با 
انتقاد شدید شهرداری کرمان مواجه شده و ایسنا علت 

این مخالفت را از شهردار جویا شده است
ســیدمهران عالــم زاده، دربــاره زمیــن هــای "گــوراب 
بلدالامین" گفت: گوراب بلدالامین محل جمع آوری 
آب اســت و اگر داخل آن ســاخت و ســاز شــود حتما 
مشــکلاتی ایجــاد مــی شــود زیــرا کانال دفــع آب های 
سطحی کل شهر کرمان به این سمت طراحی شده و 
قاعدتا باید شهرداری این منطقه را تملک و به عنوان 

محل ذخیره آب های سطحی استفاده کند.
وی بــا بیــان اینکــه شــهرداری ســالیان متمــادی از این 
محــل بــرای دفع آب های ســطحی اســتفاده می کرده 
و در تملــک شــهرداری بــوده، تصریح کرد: متاســفانه 
ســتاد اجرایــی فرمــان امــام )ره( روی ایــن زمیــن ســند 

گرفته است.
شــهردار کرمان در پاســخ به این ســوال که آیا مســیر 
جایگزینی برای دفع آب های سطحی شهر کرمان وجود 
دارد؟ بیان کرد: باتوجه به اینکه شیب شهر کرمان به 
ســمت شــمال اســت و آب های ســطحی شرق به این 
ســمت هدایت می شــود و مســیر جایگزینی در شــهر 

کرمان برای آن وجود ندارد.
وی یادآوری کرد: سال ها قبل مطالعاتی در زمینه دفع 
آب های ســطحی شــهر کرمان توســط مشــاور صورت 
گرفته و در سال گذشته مشاور طبق برنامه ریزی ها 
و مطالعات سال های گذشته، آب های سطحی شهر 
کرمان را به همین سطح هدایت و گوراب بلدالامین را 
به عنوان محل ذخیره سازی آب های سطحی تعیین 

کرده است.
عالم زاده افزود: باتوجه به اینکه آب ناشی از بارندگی 
در شهرها به دلیل دود ماشین ها و سربی که در آن 
وجود دارد و حالت اسیدی دارد آب مناسبی نیست و 
باید تصفیه های خاصی روی آن صورت گیرد لذا برای 

بحث های آبیاری مناسب نیست.
وی در پاسخ به این سوال که به عنوان یک کارشناس، 
آیا احداث مسکن در گوراب کار صحیحی است و در 
آینده ساکنین این خانه ها با مشکل فرونشست و ... 
روبه رو نخواهند شد؟ به ایسنا گفت: قطعا هرجایی 
که با خاک دستی پر شود با مشکل مواجه می شود و 
اگر ساخت و ساز در چنین مکان هایی انجام شود باید 
خاک دســتی آنجا جمع آوری شــود و احداث زیرزمین 

برای آنها توصیه نمی شود.
شهردار کرمان ادامه داد: گوراب بلدالامین یک نقطه 
خاصی است و قطعا شهرداری باید نسبت به تعیین 
تکلیــف مالکیــت آن اقــدام کنــد و ایــن محــل بایــد به 
عنوان دپوی آب های سطحی ناشی از بارندگی باشد.

وی در پایــان افــزود: بعــد از زلزلــه ۵ دی ماه ۱۳۸۲ بم، 
تغییراتــی در آییــن نامــه های ســاخت و ســاز به وجود 
آمد و ســاختمان هایی که در حال حاضر ســاخته می 
شــوند عمدتا از اســتحکام خوبی برخوردار هستند اما 
اینکه چند درصد شهر کرمان در برابر حوادث آسیب 
پذیر است باید سازمان نظام مهندسی مشخص کند.

در نشست روسای اتاق های استانی معرفی شد

بزرگ ترین حمایت از محیط کسب وکار
ســیدمهدی طبیــب زاده، رئیــس اتــاق کرمان در نشســت روســای 
اتاق های اســتانی با هیات رئیســه اتاق بازرگانی ایران با بیان این 
مطلــب کــه بــرای حمایــت از تولیــد »مانع زدایــی« کافی اســت از 
تشکیل کارگروه تحقق شعار سال، ذیل شورای گفت وگوی استان 
کرمان خبر داد و افزود:بر همین اســاس،نمایندگان ســازمان ها و 
مجلس نیز در این کارگروه حضور دارند.وی تصریح کرد: متاسفانه 
ســازمان های اســتانی با یکدیگر ناهماهنگ عمل می کنند که در 

تلاشیم این ناهماهنگی ها را شناسایی و حذف کنیم.
بر اســاس این گزارش، روســای اتاق های استانی در نشست اخیر 
با هیات رئیســه اتاق ایران بر لزوم طراحی یک برنامه و اســتراتژی 
دقیــق در راســتای تحقــق شــعار ســال ۱۴۰۰ از طریــق رفــع موانــع 
پیش روی تولید تاکید کردند. روسای اتاق های استانی در تازه ترین 
نشست خود با هیات رئیسه اتاق ایران بزرگ ترین حمایت از محیط 
کســب وکار را رفــع موانــع پیــش روی واحدهای تولیــدی و خدماتی 
دانستند. به باور آنها برگشتن دولت به جایگاه سیاست گذاری و 
رفع برخی موانع و قوانین دست وپاگیر، بزرگ ترین حمایتی است 

که در راستای تحقق نام گذاری سال می توان از تولید کرد.
روسای اتاق های سراسر کشور ضمن انتقاد از عملکرد دستگاه های 
اجرایــی و بانک هــای عامــل در دوران کرونــا و بی توجهــی آنهــا بــه 
ابلاغیه هایــی کــه از ســوی دولــت صــورت می گرفــت، خواســتار 
رســیدگی دولت به این مســاله شــدند. تعدد ســامانه هایی که از 
سوی دستگاه ها و سازمان ها طراحی شده اند نکته دیگری بود که 

در این جلسه مورد انتقاد فعالان اقتصادی قرار گرفت.

غلامحســین شــافعی، رئیس اتاق ایران نیز در ادامه به جلســه ای 
که با اعضای هیات رئیسه و تعدادی از تشکل ها با رئیس جمهور 
داشــتند، اشــاره کــرد. بــر اســاس اظهــارات او در ایــن نشســت به 
موضوع خشکسالی و تبعات ناشی از آن اشاره شد که متاسفانه 
این موضوع چندان از ســوی مســوولان و تصمیم گیران مورد توجه 
قــرار نگرفتــه اســت. شــافعی معتقــد اســت امنیت غذایی کشــور 
بــا توجــه به خشکســالی اخیــر وضعیــت نگران کننــده ای در آینده 
نه چنــدان دور خواهــد داشــت و بایــد پیــش از وقوع هــر حادثه ای 

برای آن راهی پیدا کرد.
رئیــس اتــاق ایــران یــادآور شــد: ایــن خشکســالی علاوه بــر تامین 
غــذا، می تواند موجب آتش ســوزی جنگل هــا، کمبود ذخایر آبی و 
در نتیجه کاهش سطح تولید برق در کشور شود. او همچنین به 
نشست با کمیسیون اقتصادی مجلس درباره چگونگی تحقق شعار 
سال اشاره و تاکید کرد: هر چند این جلسه نیز با جلساتی که در 
سال های گذشته برای تحقق شعار سال برگزار می شد هیچ تفاوتی 

نداشــت؛ امــا حضــور پیدا کردیم و یادآور شــدیم تــا زمانی که برای 
حاکمیت قانون در تمام ابعاد و وجوه، فکری نشــود، تا زمانی که 
حقــوق مالکیــت مورد تاکید قرار نگیرد، تا زمانی که برای رهایی از 
تورم و بی ثباتی اقتصادی راهکاری اندیشیده نشود و تا زمانی که 
اقتصاد ایران با سیاست خارجی کشور پیوند نخورد، اصلاح چند 

قانون و اقداماتی از این دست نمی تواند دردی را دوا کند.
شــافعی در ادامــه به نشســت بــا مدیرعامل شــهرک های صنعتی 
و توافــق بــرای عضویــت مجــدد اتاق هــای اســتانی در هیات مدیره 
شهرک های صنعتی خبر داد. رئیس اتاق ایران یکی از دردآورترین 
نشســت ها را حضــور در هیــات واگذاری عنــوان کرد و گفت: تنها 
نکتــه ای کــه دربــاره هیــات  واگذاری و عملکــرد آن می توان گفت، 
درخواســت تعطیلــی آن و پیــدا کــردن یــک راه حل جدیــد برای آن 
است. متاسفانه همه از این شیوه واگذاری دچار خسارت شده اند و 
شاهد یک کارنامه بسیار ناموفق در این رابطه هستیم. لازم است 

در این مورد تغییرات اساسی اتفاق افتد.

مدیرعامل شرکت معدنی و صنعتی گل گهر مطرح کرد

 اعلام آمادگی 
برای خرید واکسن مورد نیاز کارگران گل گهر 

مدیرعامــل شــرکت گل گهــر از آمادگــی این شــرکت بــرای خرید 
واکسن کرونا برای واکسیناسیون تمامی کارگران منطقه گل گهر 
و گروه های اولویت دارِ ســیرجان به منظور کمک به تســریع روند 
واکسیناسیون در شهرستان سیرجان و مکاتبه با وزارت بهداشت 

در این رابطه خبر داد.
ایمان عتیقی اظهار کرد: در راستای عمل به مسئولیت اجتماعی 
ضمن تامین بودجه لازم آمادگی داریم علاوه بر واکسیناسیون 

تمامــی کارگــران منطقــه گل گهــر به منظــور افزایــش ســرعت 
واکسیناسیون گروه های در معرض خطر و اولویت دار شهرستان 
سیرجان تعداد قابل توجهی واکسن نیز  در اختیار دانشگاه علوم 

پزشکی سیرجان قرار دهیم.
بــه گــزارش روابــط عمومی شــرکت گل گهــر، وی افــزود: در این 
خصوص نامه درخواستی به وزارت بهداشت و شرکت های فعال 
در این زمینه ارسال شده و امیدوار هستیم در صورت آزادشدن 

واردات واکسن ظرف ۴۵ روز این مهم را عملی کنیم.

درباره مهم ترین و حیاتی ترین موضوع زندگی این روزها هشدار می دهیم؛

فرصت را از دست ندهید

روزگاری نــه چنــدان دور مطبوعــات از به کار بردن کلمه بحران در 
تیترهای خود پرهیز می کردند، مبادا به اضطراب مردم بیفزایند. 
اما اکنون این کلمه، عادی ترین و پرکاربردترین واژه در نشــریات 
اســت. در میانه بحران های گریبان گیر کشــور، در پس جدل های 
تن به تن و آشکار مسوولان و درشرایطی که به روزهای تعیین کننده 

و سرنوشت ساز انتخابات نزدیک می شویم...
... ما به نمایندگی از مردمی که صدایشان در هیاهوی رویدادها 
گم شده است، درباره مهم ترین و حیاتی ترین موضوع زندگی این 
روزها هشدار می دهیم: تامین و توزیع واکسن باید اولین ماموریت 

همه دستگاه های حاکمیتی باشد.
ماه هاســت که جریان زندگی در همه جای جهان از مســیر عادی 
خود خارج شده است. ویروس کرونا هم جان های زیادی گرفته، 
هم اقتصادها را زمین گیر کرده و هم روان فردی و جمعی و آینده 
نســل بعدی را در معرض تهدید جدی قرار داده  اســت. این یکی 
از معدود رویدادهای تاریخی اســت که همه جهان را درگیر کرده 
اســت و هنــوز دربــاره پیامدهــای اجتماعــی، اقتصادی، سیاســی، 
بهداشــتی و روانی آن جمع بندی روشــنی وجود ندارد. در ماه های 

نخست هجوم این ویروس مرگبار، پیشرفته ترین و ثروتمندترین 
کشــورهای جهــان هم در مقابــل پیش بینی ناپذیری این موج خلع 
ســلاح شــدند. اما چند ماهی اســت که آن آشــفتگی اولیه کم کم 
جــای خــود را بــه برنامه ریزی بــرای مقابله با بحران کرونا داده و در 
بسیاری از کشورها، بارقه ای از امید نمایان شده است. در ماه های 
نخســت این بحران قرنطینه تنها راه حل بود. اما با ورود واکســن 
به چرخه تولید و توزیع در جهان، شهرها کم کم از قرنطینه خارج 
شــدند و زندگی اگرچه با شــکلی کاملا متفاوت از گذشــته، از سر 
گرفته شد. زمانی تلاش دولت های جهان در این بحران، معطوف 
بــه حمایــت از بخــش درمان و مردم آســیب دیده از بازار و اقتصاد 
تعطیل بود. اکنون بخش دیگری به این تلاش اضافه شــده و آن 
رقابت جهانی برای تامین واکسن است؛ رقابتی که به طور طبیعی 
در عرصــه جهانــی ایــن بار هــم از عدالت و اخلاق به دور بوده و بر 

تامین منافع استوار است.
اکنون آشکار شده که واکسیناسیون سریع توده های مردم تنها راه 
مهار این بیماری و بازگشت جامعه به زندگی متعارف و به حرکت 
درآمــدن چرخ هــای اقتصاد اســت. ما از تاثیــر تحریم های ظالمانه 

بــر میــزان کارکــرد نهادهــای متولــی ســلامت جامعــه مطلعیم. بر 
اهمیت تلاش برای دستیابی به واکسن تولید داخل نیز واقفیم و 
تمــام تلاش هــای صورت گرفتــه در این زمینه را ارج می نهیم و قدر 
می دانیم؛ اما لازم می دانیم با توجه به دو موضوع نگرانی عمیق 

خود را نسبت به سلامت مردم اعلام کنیم:
۱-اخبار و اطلاع رســانی متناقض در مورد واردات واکســن، نشــان 
از تشتت در نظام تصمیم گیری در مورد این مساله حیاتی دارد؛ 
در حالی که رئیس جمهوری خواستار رفع تمام موانع برای واردات 
واکســن می شــود، تعلــل نهادهــای مجــری این نگرانــی را به وجود 
آورده اســت کــه مبــادا اراده و تصمیم واحــدی در این زمینه وجود 
نداشــته باشــد. این در حالی اســت که بخش خصوصی نیز عدم 
توفیــق خــود را در حــوزه واردات نــه بــه دلایل خارجــی که به موانع 

داخلی نسبت می دهد.
۲-شــرایط سیاســی کشــور و نزدیک بودن زمان برگزاری انتخابات 
ریاست جمهوری بنا به تجربه تمام ادوار قبلی، دلیل دیگری برای 
نگرانی ما شده است. از آنجا که ماه های اول دولت بعدی به امور 
مربوط به استقرار طی می شود، این نگرانی که مقابله با کرونا از 
این تحول سیاسی آسیب ببیند جدی است و از این راه مخاطرات 

جبران ناپذیری متوجه سلامت شهروندان ایرانی است.
مــا از رئیس جمهــور به عنــوان مقام اول اجرایی کشــور درخواســت 
داریــم هرچــه ســریع تر کمیتــه ای ملــی متشــکل از دولــت، بخش 
خصوصــی و نهادهــای مدنــی را مســوول بررســی موضــوع تامیــن 
فوری واکسن و برنامه ریزی برای توزیع شفاف و تزریق پرشتاب آن 
کند. لازم است یک بار دیگر روند واردات واکسن خارجی بررسی و 
مشکلات و موانع طبیعی و غیرطبیعی آن شناخته و برطرف شود. 
همچنین پیگیری شود که ساخت و تولید انبوه واکسن داخلی اسیر 

رقابت های مخرب نهادهای تولیدکننده نشود.
ما هشدار می دهیم که هر روز تاخیر در این مسیر باعث می شود 
به طــور فزاینــده ای زمــان را بــرای مهــار کرونا و بازگشــت به زندگی 
عادی از دست بدهیم. به نگرانی و اضطراب عمومی برآمده از نبود 

چشم اندازی روشن از وضعیت پیش رو خاتمه دهید.

ساز جدایی نماینده جیرفت و عنبرآباد؛

طرح استان کرمان جنوبی در کمیسیون شوراها 
بررسی می شود

نماینــده مــردم جیرفــت و عنبرآبــاد در مجلس شــورای اســلامی از 
اعــلام وصــول طــرح مهــم اســتان کرمــان جنوبــی در صحــن علنی 
مجلس شورای اسلامی خبر داد و گفت: این طرح به طور رسمی 
در کمیســیون شــوراها و امور داخلی کشــور مورد رسیدگی بیشتر 

قرار خواهد گرفت.
ذبیح الله اعظمی اظهار داشــت: بر اســاس گفته یکی از اعضای 
کمیسیون شوراهای مجلس از بین طرح های تاسیس استان های 
جدید ارائه شــده به مجلس، طرح اســتان کرمان جنوبی به خاطر 
فراهــم بــودن عمــده زیرســاخت هــا از جمله ادارات کل مســتقل، 
مجموعه شهرســتان ها با یک فرهنگ و منبع اقتصادی مشــترک 

بهترین شرایط را برای استقلال دارد. 
وی ادامــه داد: بنابرایــن امیــد برای اســتقلال این منطقه و شــکل 

گیری استان جنوبی کرمان بیش از سایر طرح هاست.

اعظمی به تشریح  نقاط قوت و ظرفیت ها و قابلیت های جنوب 
استان کرمان پرداخت و  با اشاره به اینکه این استان پهناور ترین 
اســتان کشــور اســت، تصریح کرد: فاصله مرز شــمالی تا جنوبی 
ترین نقطه این استان بیش از ۸۰۰ کیلومتر بوده و از مرکز استان 

تا جنوبی ترین نقطه استان۵۰۰ کیلومتر فاصله دارد.
وی بیان کرد: فاصله بین جنوب و شمال استان کرمان سبب شده 
تا مردم در دورترین نقطه جنوب این استان برای دریافت خدمات 
مرکز استان با مشکل مسافت زیاد و هدر رفت زمان مواجه شوند 
که با استقلال منطقه جنوب کرمان این مشکل برطرف می شود.
اعظمی افزود: جنوب کرمان متشکل از هفت شهرستان جیرفت، 
عنبرآباد، کهنوج، رودبار جنوب، منوجان، فاریاب و قلعه گنج، یک 
سوم پهناورترین استان کشور را با جمعیت یک میلیون نفر تحت 

پوشش قرار می دهد.

به گزارش ایرنا، وی وسعت منطقه جنوب کرمان را ۳۸ هزارکیلومتر 
مربــع اعــلام کــرد و گفت: در این منطقه ۲۵ اداره کل مســتقل از 
مرکز اســتان سالهاســت که به مردم هفت شهرســتان با جمعیت 

یک میلیون نفر خدمات ارایه می دهند.
وی ظرفیت کشاورزی منطقه جنوب کرمان را با تولید سالانه بیش 
از پنج میلیون تن انواع محصولات کشاورزی و موقعیت جغرافیایی 
منطقه را از نکات مهم برای استقلال این منطقه برشمرد و خواستار 

استقلال این منطقه شد.


